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Redactiewoord:
Als ik met dit redactiewoord en het samenstellen van
deze eerste uitgave van 2021 begin ligt
er al een strenge winterperiode achter ons. Na een
weekje met veel sneeuw en ijs dus,
drukte in de natuurgebieden en onder gevroren
sloten en plassen. Ruim een week later een
zonovergoten weekend. Dat laatste weekend zou
onze Veen en Heide Wandeling plaats
vinden helaas afgelast.

Ja het coronavirus is nog volop in onze land en over
de grenzen aanwezig, hetgeen
betekent geen georganiseerde evenementen. Alles
bij onze vereniging en vele andere
sportorganisaties ligt stil. Je wilt contact houden met
de leden en wandelaars dus maar weer
een proberen een Gängelproat vol te krijgen met
verhalen en nieuws!!.

Het ‘wandelnieuws en nieuws van de bestuurstafel’ is
ook dit keer weer zeer beperkt. Wij
weten nog steeds niet wanneer er weer activiteiten
kunnen worden gehouden. Let dus op
nieuws in regionale en plaatselijke pers. Hou ook onze
website www.wkdio.nl in de gaten,
kijk eventueel ook op de website van de kWbn, www.
wandel.nl / www.kwbn.nl
 
De redactie heeft wel getracht wat nieuws uit
wandelland waaronder de kWbn en andere
organisaties op te nemen. Ook daar zien we dat
diverse grote evenementen (ook) dit jaar
niet door gaan of op een andere manier gehouden
worden.

Tot slot gaan we ook in dit blad weer verder met de
serie over de 75-jarige geschiedenis van
de wandelsport in Haaksbergen.

Wanneer het volgende nummer van ons blad
verschijnt is natuurlijk mede afhankelijk van hoe en
wanneer we weer (vrij) kunnen wandelen, of er
andere activiteiten zijn en er voldoende kopie binnen
komt. Maar we streven er naar het blad eind mei te
kunnen laten verschijnen.
Misschien hebt u dan weer wat wandelingen gelopen
hetzij bij een of andere organisatie of
op eigen gelegenheid, schrijf een leuk verslag van
deze wandeling en ook foto’s zijn welkom

Door persoonlijke omstandigheden ontvangt u dit
blad enkele weken later dan de bedoeling was. Mede
oorzaak was ook uiteraard dar er weinig kopie was.

Schrijft u mee voor het blad dat hoplelijk eind mei
verschijnt. Uw copy dan graag insturen
voor 15 mei 2021 naar redactie@wkdio.nl
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Van de bestuurstafel:
Het bestuur heeft de afgelopen periode niet fysiek
vergaderd. Indien nodig is er wel contact per mail of
per telefoon geweest. De eerste wandeling die nog
op de rol stond was de Veen- en Heidewandeling op
21 februari. Inmiddels zijn het bestuur en de CWE van
mening dat deze tocht niet georganiseerd kan
worden zoals we gewend zijn. Er wordt nu over
gedacht om voor deze wandeling de routes van de
5 en 10 km op de site beschikbaar te stellen. Wellicht
is het ook mogelijk om een bepaalde periode deze
routes ook gepijld beschikbaar te laten zijn.
 
Voor de Stiepelwandelingen hebben we nog even de
tijd waarbij we er nu nog van uitgaan dat we hem wel
kunnen organiseren. Waarbij we natuurlijk dezelfde
oplossing als voor de Veen- en Heidetocht achter de
hand hebben.
 
Voor de avondvierdaagse zal wellicht gelden dat
deze te vroeg komt, immers een evenement met 2000
deelnemers zal waarschijnlijk nog niet mogelijk zijn.
Hier willen we gaan bekijken wat de kWbn aanbiedt
en dan wellicht toch hierbij aanschuiven. Het
afgelopen jaar heeft de kWbn een home editie
georganiseerd waarbij de wandelaar gewoon vanuit
huis kan lopen. Deelnemen kon van 1 juni t/m 30
september waarbij, zodra je begon te wandelen, je
in een periode van 2 weken 4 x moest gaan lopen.
Middels een app werd route bepaald, waarbij het ook
mogelijk was om de routes als pdf te downloaden,
hoef je niet de hele weg met je telefoon te lopen.
 
Gezien de laatste maatregelen zijn de activiteiten in
het clubhuis stil komen te vallen. Waarbij we nu de
mogelijkheid onderzoeken of we het clubhuis wel voor
een vergadering kunnen gebruiken, met uiteraard de
corona maatregelen in acht nemen.
 
Op de rol voor dit jaar staat de viering van het 75 jarige
bestaan. Dit gaan we pas oppakken als er vanuit de
overheid groen licht is gegeven voor het oude
normaal, dus wellicht moeten we het wel opschuiven
naar 2022. De 4 jubilarissen moeten nog gehuldigd
worden, dit zou kunnen tijdens de algemene leden
vergadering die we hopelijk in het najaar kunnen
gaan houden. Kan dit niet dan moeten we de
mogelijkheden onderzoeken om dit digitaal te gaan
doen.
 
Al met al zitten we nog even in een periode die we
eigenlijk snel achter ons willen laten. Want laten we
eerlijk zijn, we kunnen nog wel wandelen maar missen
de contacten die we bij de georganiseerde tochten
wel meer hebben. Daarnaast genieten we er
natuurlijk ook van als wandelaars onze eigen
wandeltochten waarderen.
 

Van de bestuurstafel 2:
 
Op 29 maart hebben we onze eerste digitale
bestuursvergadering gehouden. Ten eerste werd
Jenny de Pijper als beoogd bestuurslid hartelijk
welkom geheten door Henk Heijman. Dit zal nog
bekrachtigd moeten worden in de eerstvolgende
Algemene Leden Vergadering.
Verder kwamen ter sprake de komende wandelingen
en wat kunnen we daarmee. De input van de
Commissie Wandel Evenementen speelt hier
uiteraard een grote rol in;
 
Voor de Stiepelwandelingen zal gaan gelden dat we
deze op dezelfde wijze gaan aanbieden als de Veen-
en Heidewandelingen waarbij we naast de 5 en 10
km nu ook de routes van de 15 en 20 km op de site
beschikbaar zullen stellen. Voor de zomeravondwandelingen
gaan we er nu nog van uit dat we deze op dezelfde
wijze kunnen organiseren als in 2020. Dit houdt in met
voor-inschrijving en een maximum van 200
deelnemers per avond. De avondvierdaagse komt
nog te vroeg en die zal dus dit jaar niet georganiseerd
worden.
 
Omdat op dit moment niet zeker is wat allemaal dit
jaar mogelijk is halen we de druk van de ketel en
hebben we besloten om het 75-jarig bestaan te gaan
vieren in 2022.
 
Voor wat betreft het al of niet laten doorgaan van de
Kennedymars zal de Stichting Kennedymars in een
later stadium een beslissing nemen.
 
Daarnaast werd er gesproken over de WBTR (Wet
Bestuur en Toezicht Rechtspersonen). In het kort komt
het erop neer dat je moet gaan vastleggen hoe je als
bestuur wilt functioneren en welke maatregelen je
hebt genomen om misverstanden te voorkomen. Een
en ander zal geregeld moeten wij voor 1 juli 2021 en
als dit gevolgen heeft voor de statuten heb je daar
de tijd voor tot 1 juli 2026.
 
Namens het bestuur.
Hennie Klootwijk
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De warming-up voor wandelaars
Door aan het begin van je wandeling een goede
warming-up te doen, verklein je de kans op
blessures. Hoe doe je een goede warming-up?
Wandel.nl geeft je advies.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Waarom een warming-up?
Een warming-up bereidt je lichaam en vooral je
spieren voor op de inspanning die je tijdens het
wandelen gaat leveren. Tijdens de warming-up gaat
je lichaamstemperatuur en hartslag langzaam
omhoog. Dat is beter dan dat deze in één keer heel
snel stijgen door meteen in hoog tempo te gaan
lopen. Bovendien maak je tijdens de warming-up je
spieren soepel voordat je deze aan het werk gaat
zetten. Hierdoor heb je minder kans op een blessure.
 
Hoe doe je een goede warming-up?
Je kunt de warming-up buiten, maar ook binnen
doen. Zeker in de winter is het makkelijker om eerst
binnenshuis een warming-up te doen voordat je de
deur uitstapt voor je wandeling. Bij lage temperaturen
duurt het langer voordat je spieren goed zijn
opgewarmd. Wandel bijvoorbeeld rustig door je huis
of loop een paar keer de trap op en af.
Loop na vertrek altijd eerst in een rustig tempo. Hoe
lang je warming-up moet duren, hangt van een
aantal factoren af. Zoals hiervoor al genoemd, hangt
het van de temperatuur af. Maar ook het soort
wandeling dat je gaat maken is bepalend. Ga je
bijvoorbeeld in hoog tempo door heuvelachtig terrein
lopen, dan moet je meer tijd aan je warming-up
besteden dan wanneer je een rustige wandeling op
vlak terrein gaat maken. Trek voor je warming-up
gemiddeld tien minuten uit. Na die tien minuten kun
je het wandeltempo dan langzaam gaan verhogen.
 
Wel of niet rekken?
Over rekken en strekken zijn de meningen verdeeld.
Met rekoefeningen verbeter je aan het begin van je
training de doorbloeding van je spieren. Ook worden
je spieren soepeler. Hierdoor heb je minder kans om
blessures op te lopen. Het is heel belangrijk om
rekoefeningen op de juiste manier uit te voeren. Doe
je deze op een verkeerde manier, dan vergroot je juist
de kans op blessures. Rek dus met verstand.
 

1.Het rekken mag nooit pijn doen. Je mag alleen een
lichte rek in je spieren voelen.

2.Begin je spieren pas te rekken nadat je minstens
tien minuten rustig hebt gelopen.

3.Doe de rekoefeningen op een stabiele ondergrond,
dus niet op een terrein met kuilen en boomwortels.
Een lantaarnpaal of bankje zijn handige
hulpmiddelen om je aan vast te houden tijdens je
oefeningen.

4.Rek niet verend, maar altijd constant. Houd de
spanning op je spieren maximaal 30 seconden
vast. Herhaal iedere oefening twee tot drie keer.
Schud je spieren even los na iedere keer rekken.

5.Denk tijdens de oefeningen goed aan je houding
en concentreer je op een goede uitvoering. Let ook
op je ademhaling.

Deze tips kunnen je helpen:

 
 
 
 
 

        
Overgenomen uit nieuwbrief Wandel.nl

Fiets en wandelbeurs
Een fysieke Fiets- en Wandelbeurs, zoals we sinds jaar
en dag gewend zijn, gaat er dit jaar niet komen. Voor
2021 staat er alleen een online editie op de rol.
 
Op 23 en 24 april wordt een interactief digitaal
evenement gepresenteerd met de naam ‘Fiets en
Wandelbeurs Online Experience’. 
 
Organisator Theo Jorna: “Noodgedwongen hebben
we het fysieke event moeten schrappen vanwege de
heersende pandemie. Het is momenteel onmogelijk
een volwaardige beurs op poten te zetten, ondanks
het feit dat er  wel veel belangstelling voor is".  
 
De digitale Fiets- en Wandelbeurs biedt bezoekers alle
gelegenheid om inspiratie op te doen voor het fiets-
en wandelseizoen. Fiets- en wandelliefhebbers
kunnen de online stands bezoeken, (video)chatten
met exposanten en/of brochures downloaden. Er
staan ook online lezingen en workshops op het
programma en tevens kan je vragen stellen aan
ervaren fietsers en wandelaars.
 
Theo Jorna: “Fietsen en wandelen heeft - mede
vanwege de coronacrisis - de wind flink in de zeilen.
Als het aardig weer is trekt half Nederland er te voet
of met de fiets op uit. Al deze liefhebbers kunnen op
onze online beurs de mooiste routes en fiets- en
wandelbestemmingen vinden. En uit onze enquêtes
blijkt dat wandelaars en fietsers staan te popelen om
- als de omstandigheden het ook maar even toelaten
- lekker op wandel- of fietsvakantie te gaan".
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wandelaars, vrijwilligers en sponsoren waar zij aan toe
zijn. Wij willen en kunnen absoluut geen onnodige
gezondheidsrisico’s nemen.” Aldus Voorzitter Jo
Weijers.
 
Het bestuur van de Aw4d heeft na uitgebreid overleg
besloten om de 16e editie van de Aw4d in 2021 niet
te gaan organiseren. Het is een moeilijke beslissing
waarbij we wandelaars en vrijwilligers opnieuw teleur
moeten stellen. Het kost maanden om onze mooie
Achterhoekse Wandel4daagse voor te bereiden. Het
is reëel om te verwachten dat er in mei 2021 nog altijd
Corona maatregelen zullen zijn en het vaccineren
nog volop gaande is.
De volgende editie van de Achterhoekse
Wandel4daagse staat gepland voor woensdag 25
t/m zaterdag 28 mei 2022.
 

 
32e Drentse wandel4daage 2021 afgelast
Met het oog op de te verwachten maatregelen met
betrekking tot Corona hebben wij als bestuur van de
DW4D moeten besluiten om ook de editie 2021 die
van 13 t/m 16 juni af te gelasten. Alle deelnemers die
zich voor 2020 hadden ingeschreven en hun
inschrijving hadden doorgeschoven naar 2021
hebben inmiddels bericht van ons gekregen per
email. Wij hopen u in 2022 weer in goede gezondheid
en betere omstandigheden te kunnen begroeten.

 
 
 
 

 
Plus Wandel4daagse Alkmaar
Van woensdag 16 t/m zaterdag 19 juni 2021 zou de
15de editie van de Plus Wandel4daagse Alkmaar
plaatsvinden, deze is ook afgelast.
 

 
 
 
 
 
 
De Groenste Vierdaagse Apeldoorn gaat niet door:
Met pijn in het hart heeft het bestuur van de Stichting
Internationale Vierdaagse Apeldoorn, ondanks de
positieve lichtpuntjes in de coronapandemie, het
moeilijk besluit genomen om de vierdaagse van 13
t/m 16 juli 2021 toch niet door te laten gaan.
Afgelopen periode hebben we als organisatie alle
mogelijkheden onderzocht om de Apeldoornse
Vierdaagse te kunnen organiseren zoals u dat van
ons gewend bent. Helaas hebben we de conclusie
moeten trekken dat dit ook in 2021 onder de huidige,
nog onzekere omstandigheden niet gaat lukken.

Iets meer lucht........
 
 
 
 
 
 
 
Iets meer lucht, maar verder blijven we ook na 15
maart in een harde lockdown met avondklok en
andere maatregelen zitten. Wat er daarna gebeurt
en in welk tempo, is nog onzeker. Achter de schermen
lobbyen we (kWbn) hard voor de herstart van onze
reguliere wandeltochten. De huidige situatie gebiedt
echter om ook volop in te zetten op digitale
alternatieven
 
Lockdown, testen, vaccineren, warmer weer…..;
ergens in 2021 moeten we samen het coronavirus
onder controle hebben. Voor het zover is hebben we
nog een periode met de beperkende maatregelen
voor de boeg die staan voor vier verschillende
risicofasen beschreven in de routekaart van de
Rijksoverheid. Wat niet te voorspellen is op welk
moment de volgende fase ingaat. Dat is afhankelijk
van het aantal besmettingen en dat valt niet ruim van
tevoren te voorspellen.   
Kortom: veel blijft de komende maanden onzeker, ook
voor de georganiseerde wandelactiviteiten. Helaas
betekent dat ook dat voor de komende maanden al
weer een groot aantal wandeltochten en
vierdaagsen zijn afgelast.
 
De volgende 4-daagsen zijn afgelast in de
komende maanden en daarnaast gaan ook veel
reguliere wandelingen niet door.
Kijk voor u vertrekt naar een wandeling dus altijd
op de website www.wandel.nl
 
Ook geen 2e vierdaagse in Deventer in 2021.
Het bestuur van de Wandelvereniging Deventer heeft,
in samenspraak met de organisatie van Wandelvierdaagse
Deventer, besloten dat de 2e Wandelvierdaagse in
2021 wederom niet zal plaatsvinden. De situatie rond
het Corona-virus is nog te onduidelijk. Naar onze
mening zullen grotere evenementen en samenkomsten
geen doorgang vinden, eerder dan dat alle ‘wapens’
zijn gebruikt tegen het virus en wij in groepsverband
weer zorgenvrij van de cultuur en natuur kunnen
genieten.
De 2e Wandelvierdaagse Deventer (www.W4DD.nl)
wordt daarom verschoven naar 21 t/m 24 april
2022. 
 

 
 
Op naar de editie van 2022
“Het zijn helaas nog steeds onzekere tijden en gezien
deze onzekerheid hebben wij dus nu besloten om
komende editie op tijd te annuleren. Hierdoor weten
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Natuurlijk zijn we teleurgesteld dat we dit besluit
hebben moeten nemen en ongetwijfeld zal dat voor
veel van onze deelnemers gelden.
Maar wij laten onze deelnemers niet in de steek! Wij
zijn druk bezig om een alternatief te ontwikkelen voor
dit jaar, zodat wandelaars die van plan waren om dit
jaar mee te doen met onze vierdaagse deze zomer
toch kunnen wandelen in de mooie omgeving van
Apeldoorn.
Houd hiervoor onze website of nieuwsbrief in de
gaten.
We hopen u in 2022 (12 t/m 15 juli) weer de mogen
begroeten bij de Internationale Vierdaagse
Apeldoorn.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
104de Nijmeegse Vierdaagse gaat niet door in
2021
"De coronapandemie, de bijkomende maatregelen
en de vooruitzichten maken het voor de organisatie
onmogelijk om de 104de Vierdaagse te organiseren
zoals iedereen dat mag verwachten", schrijft Stichting
De 4Daagse.
 
Als belangrijkste redenen om de Vierdaagse niet door
te laten gaan, noemt de organisatie dat de kans dat
we in juli nog te maken hebben met de 1,5
metermaatregelen groot is, iets wat moeilijk te
handhaven is tijdens het lopen en voor het publiek.
Daarnaast zijn het feest en het publiek volgens de
organisatie onmisbaar voor de Vierdaagse. Ook is de
vraag of de vaccinatiegraad in Nederland in de
derde week van juli – wanneer de Vierdaagse
gepland stond – wel hoog genoeg is.

 
'Alle mogelijkheden onderzocht'
 
De stichting zegt de afgelopen maanden alle
mogelijkheden te hebben onderzocht om het
evenement toch te kunnen organiseren, zoals het
verplaatsen naar een andere datum of de
mogelijkheid om meerdere routes tegelijkertijd te
laten lopen, zodat minder mensen op de route zijn.
Maar geen van de onderzochte opties is volgens de
organisatie haalbaar of
 
Wachten met het nemen van een beslissing tot
duidelijk is hoe de coronasituatie in Nederland tegen
die tijd is, wil de organisatie niet, omdat de
voorbereidingen voor zo'n groot evenement al
maanden van tevoren beginnen en geld kosten,
zowel voor de organisatie zelf als voor de deelnemers,
die vakantiedagen opnemen, gaan trainen en kosten
maken voor inschrijving, vervoer en verblijf. "Door deze
beslissing nu te nemen, weten wandelaars,
medewerkers, vrijwilligers, partners en leveranciers
waar zij aan toe zijn."
 
Alternatieve 4-daagse
Daarnaast bekijken we, samen met Koninklijke
Wandelbond Nederland (KWBN), hoe we het
Vierdaagsegevoel toch nog samen kunnen beleven
met een alternatief voor de Vierdaagse tijdens de
derde week van juli. Zodra daar meer over bekend is,
laten we dat weten via onze website en sociale media.
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Wandelingen rond Haaksbergen
en Hengelo
Sinds de afgelasting van de 4-daagse Nijmegen 2020
lopen Gerard Somsen en Dirk Haan bijna elke
maandagochtend een rondje Haaksbergen of
Hengelo, zo rond de 25kilometer per editie. Helaas is
de 4-daagse Nijmegen en Apeldoorn voor 2021 van
de wandelagenda geschrapt. Ondertussen hebben
we de alternatieve wandelvierdaagse van Raalte,
circa 25 Km per dag, voor de 3e keer volbracht. We
lopen deze nog één keer in april. Dan hebben we
deze tocht in vier verschillende seizoenen gelopen.
Deze 4-daagse worden we vergezeld door Hennie
Rensen uit Hellendoorn. Het vaste trio wandelaars de
laatste jaren in Nijmegen. Door vier seizoenen te lopen
zie je wat er allemaal verandert in de natuur. Onze 3e
editie was in een dik pak dooiende sneeuw, prachtig
mooie uitzichten maar het was soms meer glibberen
dan wandelen.
 
Op één van onze wandelingen rond Haaksbergen
komen we van de kant van Beckum (Altena’s bos) en
steken de Hengelosestraat over en lopen de Hulstweg
op richting Stepelo. Op de overgang Hulstweg en
Ensinkweg bij de familie Ottink (de hele buurt heeft
hier zo ongeveer deze naam) zien we een bord: Ruïne
Ottinkmolen. Nieuwsgierig als we zijn gaan we een
kijkje nemen. Oud ingezeten van deze omgeving
zullen het zeker weten maar voor ons was de oude
ruïne nieuw. Nooit geweten dat hier ruim 100 jaar
geleden een molen heeft gestaan.
 
Opschrift informatie bord bij de restanten van de
molen:
 
De Ottinkmolen te Stepelo
Het erf waar u zich bevindt wordt Ottink Mulder
genoemd. De stichter van dit erf was een molenaar.
Achter de boerderij ligt nog de belt van zijn
voormalige molen. Deze windkorenmolen, een
achtkantige bovenkruier, werd in 1857 gebouwd in
opdracht van Gerrit Jan Ottink (1835-1904). De molen
kende een lage stenen voet. Het middendeel en de
kap waren van hout. In plaats een stelling aan de
molen, was er zand om de stenen voet opgeworpen
waardoor het bouwwerk qua type tot een beltmolen
werd gerekend. De belt was voorzien van een doorrit
zodat paard en wagen en doorheen konden rijden;
dit in verband met het laden en lossen van het graan
en meel. Gerrit Jan Ottink was geboren op het
naburige erve Groot Ottink, nu bekend als Ottink
Mans. Hij runde behalve de molen ook de door hem
in 1878 gestichte boerderij en een bakkerij. Zijn zoon
Arend Jan (1877-1973) volgde zijn vader als mulder
op, toen deze in 1904 dodelijk verongelukte, nadat hij
door een wiek werd gegrepen. De molen werd in 1917
door een blikseminslag getroffen, waardoor de
houten bovenbouw geheel afbrandde en nu slechts
de stenen onderbouw als ruïne resteert. In 2013 is de
belt hersteld.
 
 

Loop je het ingeslagen pad verder in (is een
doodlopend pad) dan staan na ongeveer 100 meter
links nog de restanten van wat eerder de bakkerij is
geweest. Als je door de kapotte ramen kijkt zie je
binnen nog een bascule en enkele deegmachines
staan. Ook het stookgedeelte en de bovenliggende
oven zijn nog herkenbaar. Buiten liggen her en der
oude gebruiksvoorwerpen overwoekert door de
natuur. Ook staan er nog restanten van wat eens een
boerderij geweest moet zijn.
Naast brood e.d. dergelijke kon je hier ook terecht
voor herstel van kleding.
 
In de boerderij naast de ruïne staat een gezellige
boerderij waar in je in de aanpalende kantine onder
normale omstandigheden iets kunt eten en drinken.
Een leuke kantine met onder andere een boekwerkje
over de geschiedenis van deze unieke stek in Stepelo.
 

 
Omdat er geen foto's of beeltenissen zijn van de
molen is er een reconstructie gemaakt aan de hand
van oude kaarten en informatie vanaf foto's van de
omgeving (zoals een schuur en de boerderij) en wat
overleveringen. Als basis van de molen is gekeken
naar de Hagmolen uit Bentelo (dbnr. 1444), deze is
omstreeks hetzelfde bouwjaar gezet en heeft veel
overeenkomsten (beltmolen, achtkant).
Jan te Lintelo heeft aan de hand hiervan deze aquarel
gemaakt, die de situatie rond 1900 weergeeft.
Bart Ottink, 31 jan. 2014.
 
Dirk Haan

                                  Watermolen Oele (11-02-2021)
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een kalender van 2020 aan de wand , die is blijven
steken in de maand juli, een publicatiebord met een
enkel oud nieuwsbericht en de bij de deur staande
standaard met verouderd promotiemateriaal van
wandelingen elders. Kortom een trieste uitstraling.
Ik hoop van harte dat u dit leest en al weer sprake is
van actie en dus van invulling van de agenda, maar
veel belangrijker weer van REURING in onze mooie
vereniging.    
 
Pieter Hiemstra.
 
 
Naschrift redactie
Ook de entree zag er in die dagen troosteloos uit. Op
in de nacht van 21 op 22 december 2020 hebben
vandalen met 'stevig vuurwerk' het raam bij de
ingang vernield. Gelukkig zit er veiligheidsglas aan de
buitenkant waardoor men het gebouw niet in kwam,
als men dat althans wilde. In de hal lag wel veel glas
omdat de “binnen ruit” wel gesprongen was. Ook het
kozijn was beschadigd. Nadat de politie proces-
verbaal had opgemaakt ruimden wij het glas op en
werd een plaat op het beschadigde raam
aangebracht (zie foto). Inmiddels is de schade
hersteld.
 

 
Helaas nog geen REURING in en om ons gebouw want
tot en met 5 mei mogen er nog geen evenementen
worden georganiseerd.

AGENDA GÄNGELHUUSKE
Kort voor de Kerst kocht ik Twee weekagenda's. Eén
exemplaar daarvan wordt neergelegd in het
Gängelhuuske en de andere heb ik thuis. Namens de
Beheers- commissie van het Gängelhuuske houd ik in
deze agenda's nauwgezet het "gebruik" van ons
verenigingsgebouw bij. Al vele jaren is dit één van
mijn vaste taken binnen de Beheerscommissie.
Gebruik voor de eigen verenigingsactiviteiten, dat
kunnen vergaderingen zijn van het bestuur,
commissies, werkgroepen, maar ook algemene
(leden)vergadering, nieuwjaarsinstuif, start- en finish
wandelingen o.a. het DDDW, lezingen, klootschieten,
etc.
 
Verder wordt in deze agenda's vastgelegd de verhuur
van zaalruimte aan derden. Gemiddeld maken een
tiental vaste en incidentele huurders gebruik van de
zaal-/vergaderruimte. Het zal duidelijk zijn, dat een
nauwkeurige registratie van belang is om "dubbel"
boekingen te voorkomen. Nu van dat laatste is al
helemaal geen sprake, sterker nog, ook de enkele
boekingen zijn NUL.
U vermoedt het al ... voor het eerst heb ik een compleet
lege agenda in het Gängelhuuske gelegd. Deze
agenda heb ik gepaard laten gaan me een  briefje:
 
Beste lezer,
Hier ligt een nieuwe gebruiksagenda. Helaas door de
corona beperkende maatregelen NOG geheel LEEG.
Met smart wacht ik op het moment, dat ik weer tot
invulling kan overgaan. Maar ooit zal het zover zijn.
Volhouden dus.
 
Pieter H.
 
 
Toen ik in ons clubgebouw kwam zo rond de
jaarwisseling bekroop me een leeg gevoel. Een kil
gebouw, geen uitbundige kerstversiering, een bijna
geheel lege koelkast, een magazijn met alleen nog
lege kratten, stoelen en tafeltjes in de zaal opgesteld
op 1.50 m afstand (zie foto).

De bestuurskamer doet dienst als stoelenmagazijn,
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Blijf op de paden!
Oproep natuurorganisaties: blijf op de paden!
Sinds het uitbreken van de coronacrisis is het erg druk
in de natuur. Wandelen was – naast fietsen en
mountainbiken - nooit eerder zo populair. Maar dat
heeft ook zijn keerzijde... Belangrijke natuurorganisaties
als Staatsbosbeheer, Natuurmonumenten, Landschappen.
nl en de Dierenbescherming roepen bezoekers op om
vooral op de paden te blijven.
 
 
 
 
 
 
 
Natuur dichtbij huis is fijn. Je kunt in deze crisistijd
eenvoudig tot rust komen en ontstressen en daarbij
genieten van je omgeving. Zo kun je er weer even
tegen. De natuurorganisaties zijn vanzelfsprekend blij
met de toegenomen belangstelling voor de natuur,
maar benadrukken dat het belangrijk is dat iedereen
zich aan de toegangsregels houdt.
 
Blijf in ieder geval op de paden en houd je hond
aan de lijn!!
 
Loslopende honden hebben veel impact op de
aanwezige wilde dieren. Neem dus een lange riem of
een flexlijn mee: je hond heeft de ruimte én je
beschermt de natuur. Twee vliegen in één klap…
 
Verder zijn de overvolle parkeerplaatsen en
aanrijroutes een probleem. Blijf als het even kan dus
vooral in je eigen omgeving en kom met fiets of lopend
naar je wandelgebied. Goed voor je gezondheid en
een uiterst ontspannen manier om de natuur te
bezoeken.
 
'Lichtelijk zorgen'
De boswachters van diverse natuurgebieden maken
zich zorgen over te veel drukte nu het broedseizoen
(half maart t/m/15 juli) voor de deur staat. “Als vogels
steeds moeten vluchten, komen hun eitjes niet uit.”
 
 
 
 
 
 
 
Op veel plaatsen hebben zij de afgelopen dagen
borden geplaatst en spandoeken opgehangen met
de tekst 'Welkom in de kraamkamer van Moeder
Natuur', in de hoop dat recreanten daaruit begrijpen
dat ze zich een beetje rustig moeten houden.
 
“Door corona zoeken meer mensen de natuur
op”, zegt boswachter bij Staatsbosbeheer Corien
Koreman. "Het is hartstikke mooi dat mensen de
natuur waarderen. Maar omdat het broedseizoen
begint, maken we ons toch wel lichtelijk zorgen."

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In het broedseizoen zoeken dieren overal een plek om
te nestelen, te broeden en te baren. Planten en
bomen vormen nieuwe knoppen en lopen weer uit.
Wandelaars en fietsers die dwars door een
natuurgebied trekken kunnen nu extra veel schade
aanrichten.
 
“In de praktijk blijken mensen zich niet te realiseren
dat het belangrijk is je aan de regels te houden”, zegt
ze. “Buiten paden wandelen, je hond los laten lopen
waar dat niet mag, heel veel afval achterlaten in de
natuur. Dat is schadelijk”, vertelt ze.
Natuurlijk kun je gewoon naar de natuur gaan. Als je
je aan de regels houdt. Op de paden blijven, geen
afval achterlaten, je hond niet los laten lopen waar
dat niet mag.
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Avondwandelvierdaagse 2021
We leven nog steeds in een onzekere tijd. Het is niet te zeggen wanneer evenementen weer op een
verantwoorde manier mogelijk zijn. Maar wat we wel weten is: ook in 2021 gaat de Avondwandel4daagse
door.
 
Basisschoolkinderen die mee willen doen aan de Avondwandel4daagse, moeten daarvoor dit voorjaar
opnieuw een app van de Koninklijke Wandel Bond Nederland (kWbn) gebruiken. Een traditionele
Avondwandel4daagse waarbij scholen allemaal tegelijk op pad gaan, zit er dit jaar voor de tweede keer
niet in wegens de coronamaatregelen, aldus de kWbn.
 
De app is na inschrijving te gebruiken tussen 29 maart en 30 juni. Deelnemers kiezen zelf een afstand uit en
een start- en finishpunt. De app zorgt voor vier routes, met aanmoedigingen en tips voor onderweg. Het is
niet nodig om vier dagen achter elkaar te lopen, maar het evenement moet wel binnen twee weken zijn
voltooid om een medaille te krijgen. Liefhebbers kunnen ook meer dan een keer een Avondwandel4daagse
lopen.
 
De kWbn zette de app vorig jaar voor het eerst in. Toen deden bijna 60.000 kinderen mee, maar die moesten
toen in de zomervakantie wandelen. Gewoonlijk doen aan de Avondwandel4Daagse zo'n 500.000
basisschoolkinderen mee. De traditie bestaat al sinds 1940. Wie dit jaar wil meelopen kan zich inschrijven op
www.avondvierdaagse.nl of bij de lokale organisatie van de Avondwandel4daagse.
 
In 2020 vond de Home Edition voor het eerst plaats. Maar liefst 60.000 deelnemers kwamen toen in beweging.
Dankzij de ervaringen van vorig jaar en de suggesties die we van deelnemende organisatoren ontvingen,
hebben we de opzet in 2021 verbeterd. Zo wordt het voor deelnemers nog leuker om mee te doen en voor
nog meer organisaties interessanter én haalbaar om deel te nemen!
 
 
 

 
 

Wat is Avond4daagse - Home Edition? 
 
 
 
 

 
 
De Home Edition maakt het mogelijk op hun eigen moment en op eigen locatie de Avondwandelvierdaagse
te lopen. Na aanmelding krijgen de deelnemers toegang tot een speciale app. Deze maakt iedere dag
routes vanaf een zelf te bepalen startpunt (bijvoorbeeld het huisadres). Nadat de deelnemers vier dagen
hebben gelopen ontvangen zij de officiële Avondwandelvierdaagse. Er word dus niet in een grote groep
gelopen, maar de deelnemers kunnen zelf of met een vriendje op ouders op pad.
 
Onderstaande foto's van voorgaande jaren, zo weer wandelen, daar zien we allemaal naar uit!
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VOORJAAR.
 
Na de trieste winterdagen,
komen eindelijk de lente dagen.
Maart is geen rozengeur en maneschijn
het kan zo maar zomer, maar ook winter zijn.
Zonneschijn, regen, sneeuw, hagel en donderslag,
dat kan allemaal gebeuren in één dag,
Maar het lengen der dagen doet ons goed,
Met de temperatuur verandert ook ons bloed.
 
 
De planten en insecten komen tot leven,
de eerste bloemen die ons een lentegevoel geven.
In luwte van de bossen ervaar ik de zon als een
weldaad,
en ontdek dat de natuur snel aan het veranderen
slaat.
In de bossen zijn de vogels reeds aan het nestelen
gegaan,
in het spiegelende ven zie ik de witte wolken verder
gaan.
De koerli van de wulp klinkt jodelend over de hei.
Ja zo’n voorjaarwandeling stemt je toch wel blij.
 
 
Uit 'Wandelen door alle jaargetijden' 
                       dichtbundel van
                                     Rinus Hemelt (1921 – 2012)
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Vervolg 75 jaar wandelen in Haaksbergen; Wandelen binnen de NUW

 
In het laatste nummer van onze Gängelproat sloten wij de KTT periode af en werden wij samen met de andere
drie wandelclubs uit Haaksbergen en omgeving lid van de Nieuwe Unie voor de Wandelsport en richtten wij
samen de Wandelkring Haaksbergen e.o. op. In dit deel over onze geschiedenis gaan we verder met de
periode vanaf 1973. Verder besteden we aandacht aan wedstrijd- en prestatiewandelen, waaronder de vele
vierdaagsen.
 
De wandelsport in verenigingsverband liep in die jaren terug, veel wandelverenigingen hielden op te bestaan.
Ook bij D.I.O. kende men veel moeilijkheden in die tijd. Het ledental liep terug, het was daardoor moeilijk om
groepen voor jury wandelen op de been te brengen. In overleg met de leden werd, mede op verzoek van
de leden, in 1975 met het wedstrijd of beter gezegd het groeps- wandelen gestopt en werd de aandacht
meer gericht op het individuele wandelen.
 
Sinds die periode ging D.I.O. naar circa twintig wandeltochten in Twente, de Achterhoek en soms wat verder
het land in en naar Duitsland. Iedere wandelaar koos dan zijn of haar gewenste afstand. Ondanks alle
veranderingen en inspanningen daalde ook in die jaren het aantal leden weer.
Tijdens de Algemene Vergadering van 12 maart 1978 dienden de leden, Benny Geerdink en Marcel
Scharenberg een voorstel in om de naam Wandelvereniging D.I.O. te wijzigen in ‘Jeugdvereniging D.I.O.’ Als
reden werd genoemd dat de naam ‘wandelvereniging’ een negatieve klank had bij de jeugd en een
jeugdvereniging ook meer subsidie ontving. De vergadering en het bestuur reageerden enigszins verdeeld.
Na een discussie werd een commissie benoemd bestaande uit de twee indieners van het voorstel en de
bestuursleden Ben Goorhuis en Hennie Horst.
 
De commissie vergaderde enige keren maar kwam niet tot een sluitend advies. Op 11 maart 1979 werd het
voorstel door de indieners teruggetrokken. Het voorstel bleef op grote weerstand stuiten en wel met name in
het bestuur. Er dreigde zelfs even een bestuurscrisis te ontstaan. Maar een belangrijke reden was ook dat de
indieners om studiereden de vereniging en Haaksbergen gingen verlaten.
 
D.I.O. bleef dus een wandelvereniging, het ledental lag in die jaren rond de 50 á 60 personen en volgde hier
niet geheel de landelijke tendens. In die periode gaven veel wandelverenigingen ‘de pijp aan Maarten’. In
1980 verdween de W.S.V. Sportlust van het toneel en bleef D.I.O. alleen over in de Wandelkring Haaksbergen.
Hoe verder met de Wandelkring was uiteraard de vraag. Individuele leden en het bestuur van de Wandelkring
e.o. wilden alleen verder. In de loop der jaren, door het feit dat bestuursleden van D.I.O. veelal ook het bestuur
van de Wandelkring vormden, ontstond er veel verwarring. In de Algemene Vergadering van 18 februari 1991
werd besloten een onderzoek in te stellen naar het samengaan van beide verenigingen. Een commissie van
beide verenigingen werd benoemd en zou kijken of er een fusie mogelijk was. Op 16 december 1991 werden
de plannen tot een fusie besproken met de leden van de verenigingen. De plannen werden die avond goed
ontvangen door de aanwezige leden. Er waren onvoldoende leden aanwezig om tot een besluit te komen.
Er werd een tweede vergadering vastgesteld op 30 december 1991 waar het voorstel tot een fusie nogmaals
aan de orde kwam. De aanwezige leden stemden unaniem voor om op 1 januari 1992 samen verder te gaan
onder de naam Wandelkring D.I.O. Haaksbergen.
 
Op 30 maart 1992 werd een Algemene Vergadering gehouden. Het bestuur van de gefuseerde verenging
werd gekozen, statuten en ander reglementen vastgesteld. Om de werkzaamheden binnen de vereniging
goed te stroomlijnen werden ook een aantal vaste commissies samengesteld: Redactie en P.R commissie,
Beheercommissie Gängelhuuske, Commissie Technische zaken, Wandel en nevenactiviteiten Commissie en
de Werkgroep Kennedymars.
 

15



Wedstrijdwandelen.
In het jubileumboekje; Stap voor Stap ‘50 jaar actief wandelplezier in Haaksbergen’ wordt onder deze
kop ‘wedstrijdwandelen’ uitvoerig geschreven over de vormen van wandelen en het doel van de wandelsport.
Het voert te ver om in dit blad op deze materie in te gaan. Wij kijken nu uitsluitend op de periode 1945 – 1975
toen het groepswandelen de boventoon was bij de wandelingen waaraan D.I.O. toen deelnam.
 
Dertig jaar lang behoorde D.I.O. tot de wandelverenigingen die competitiesport bedreven. Een goed gevulde
prijzenkast getuigt nog steeds van de successen, die men in die jaren behaalde. In 1945 – 1947 was het
vooral de damesploeg die onder leiding van Nolly Berendsen verschillende eerste prijzen in de wacht wist te
slepen.
 
Wat later komt de herenploeg o.l.v. Theo Taken opzetten. Deze groep behaalde regelmatig het
kampioenschap van de K.T.T.. De groep bestaat uit een veertigtal heren die begeleid door trommels en
trompetten door het Twentse landschap trekken. Zij worden kampioen in de jaren 1950 tot en met 1955,
daarna verdwijnt de groep. In 1956 verdwijnt ook de damesgroep van het toneel. Dat deze dames- en
herengroepen verdwenen kwam omdat beide groepen onvoldoende mensen op de been konden brengen.
 
In 1958 mag men binnen de K.T.T. gemengd wandelen. Onder leiding van Tonny Slotman komt D.I.O. ook
met een grote gemengde groep dames en heren wandelaars weer aan de start bij de K.T.T tochten. Ook
met deze groep gaat het goed, in het jaarverslag 1963 lezen we dat de gemengde seniorengroep voor de
vijfde achtereenvolgende keer kampioen werd. Helaas komt ook dat jaar een eind aan de glorie van D.I.O..
Het ledental daalde, de groepen werden kleiner, successen bleven uit.
 
Uiteraard kenden wij bij D.I.O. ook juniorengroepen t.w. jongens en meisjes groepen. Deze groepen telden
zo’n twintig personen. Ook enkele keren behaalden deze groepen een prijs. In 1947 behaalde de meisjesgroep
een eerste prijs. In 1954 behaalden de jongens eveneens een eerste prijs. Jammer genoeg wordt verder in
geen enkele jaarverslag van D.I.O. de resultaten van de jeugdgroepen vermeld.
 
In de begin jaren zeventig was het nog mogelijk om redelijke jeugdgroepen op de been te brengen. Er waren
ook nog enkele senioren die meewandelden. Ook dat liep terug en mede daarom werd in 1975 besloten om
met het competitiewandelen te stoppen.
Maar zoals bij zoveel zaken keerde ook bij D.I.O. het tij en vanaf 1985 groeide de vereniging weer. Een aantal
leden wilden meer prestatie gericht wandelen, anderen kozen voor het recreatief wandelen, voor deze groep
werd jaarlijks een 20-tal wandelingen vastgesteld.
 
Prestatiewandelen
Al snel na de oprichting van de vereniging was er van sommige leden ook belangstelling voor het
‘prestatiewandelen’ zoals de Nijmeegse 4daagse. In het jaarverslag 1949 lezen we; “door één van onze leden
n.l. G. Strengers werd deelgenomen aan de Nijmeegse vierdaagse (zie elders in een kader).
 
“Als er één schaap over de dam is volgen er meer” is een bekend gezegde. In 1950 nam D.I.O. met een
groep, bestaande uit 3 dames en 8 heren, deel. Een aantal D.I.O. leden haalden de Vierdaagse-lopers op
in Nijmegen. De overige D.I.O. leden haalden hen in Haaksbergen op vanaf de Eibergseweg samen met de
Haaksbergse Harmonie. In hotel Kamp werden de deelnemers toegesproken door de D.I.O. voorzitter, de
geestelijk adviseur kapelaan Dijkman en wethouder Leferink namens het gemeente bestuur.
 
In de jaren daarna gaan regelmatig groepjes D.I.O. leden naar ’s werelds grootste wandelevenement.
Wanneer D.I.O. alleen geen groep op de been kan brengen, wordt een groep gevormd met leden van de
R.K.W.V. Veldmaat en de W.S.V. Quick uit Oldenzaal.
 
De K.T.T. bepaalde in haar reglementen dat de leden van de bij haar aangesloten verenigingen alleen
mochten deelnemen aan door haar georganiseerde wandeltochten Er waren D.I.O. leden die stiekem
wandelden met Enschedese verenigingen. De wandelkleding werd meegenomen naar de kerk en na afloop
verdween men naar N.U.W. wandeltochten. Ook waren er leden die om die reden D.I.O. verlieten en individueel
lid werden van de N.U.W.
 
In 1959 liep Diny van der Kuil voor de tiende keer de Nijmeegse Vierdaagse en werd hiermee de eerste
Haaksbergse Gouden Kruisdrager. Begin 60-tiger jaren werd het stiller rondom het vierdaagse gebeuren, er
waren geen D.I.O. leden meer die de wandelschoenen in Haaksbergen aantrokken. De huldiging met vooraf
de intocht met muziek werd toen afgeschaft. De onkosten hiervoor waren te hoog en de vereniging kon en
wilde deze uitgaven niet meer opbrengen.
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Foto 1
R.K.W.V. D.I.O. in 1950 op weg met links vooraan
Theo Taken

Foto 2  
De leden van de R.K.W.V.D.I.O. in een defilé met
alle sportverenigingen in Haaksbergen begin jaren
’50.

Foto 3  
Damesgroep R.K.W.V.D.I.O voor de start van een
wandeltocht in 1945 bij de viering 1000 jaar
Lichtenvoorde, rechts vooraan met trommel Gerda
Leferink.

Foto  4  

 1e rij: Sientje Horst, Riek ten Voorde, ??, Marietje
Hobbenschot, Beppie Stokhof, Nardy
Westendorp

 2e rij: Diny Horck, Christien Broekhuis, Truus
Maurik, Marietje Slotman, Jo Lammers.

 3e rij: Minie Maurik, ??, Andrea Koenderink, Dinie
Sak

Damesgroep R.K.W.V. D. I. O met de dames: 

Foto 5
Laatste K.T.T. tocht van D.I.O. bij de K.T.T.,
23-04-1972. Burgemeester sprak de wandelaars
toe.

Foto 6
Kleurenmars Enschede, okt 1970.
Groep onder leiding van Ellie Scharenberg en
achteraan Agnes Falkman.

17



Huldiging vierdaagse deelnemers hersteld……

In 1973 gaan er weer D.I.O. leden naar de Vierdaagse Nijmegen en ook Apeldoorn krijgt Haaksbergse
deelnemers aan de start. Daarom besluit de Wandelkring Haaksbergen e.o. om propagandaredenen in 1976
de deelnemers tijdens een bijeenkomst in de bloemetjes te zetten. Deze bijeenkomst werd gehouden op de
zaterdagmiddag na de vierdaagse Nijmegen.
 
De Groenste Vierdaagse Apeldoorn werd voor het eerst in 1954 gehouden en georganiseerd door de
Nederlandse Wandel Bond (NWB). Een lange strijd tussen KNBLO en de NWB was hier aan vooraf gegaan.
Apeldoorn zou in 1953 starten, doordat de toenmalige Minister – President Drees persoonlijk ging bemiddelen
om geen 2e vierdaagse te houden, werd de start nog een jaar uitgesteld.
 
Men kwam er niet uit en in juli 1954 werd in dezelfde week als Nijmegen een 4-daagse gehouden. Ons land
kende dus twee Vierdaagsen. Het feit dat de wandelevenementen in dezelfde week werden gehouden was
natuurlijk niet goed. Gelukkig werd een aantal jaren later besloten om Apeldoorn een week eerder te starten
dan Nijmegen. Een lange periode waren dat de twee vierdaagsen in Nederland. Maar vanaf de eind jaren
tachtig kwamen er ondanks protesten van de K.N.B.v.L.O. en de N.W.B steeds meer vierdaagsen bij.
 
NOTE: In de evenementenkalender 2021 staan nu al 21 vierdaagse genoteerd. Helaas gaan verschillende
hiervan vanwege corona niet door, net als vele andere wandelingen.
 
Elk vierdaagse heeft zijn eigen sfeer, route en opzet. Ik ga hier niet al die fraaie 4-daagsen noemen maar op
al die evenementen waren en zijn veelal wel één of meerdere D.I.O. wandelaars aanwezig. Zij komen altijd
op de zaterdag na de Nijmeegse vierdaagse bijeen voor een huldiging en na te praten over hun ervaring
op deze evenementen. Waren er in de zeventiger jaren zo’n 15 personen aanwezig, naarmate het aantal D.
I.O. leden steeg en er meer 4-daagse- evenementen kwamen, kwamen er steeds meer wandelaars naar
deze bijeenkomst. Soms was het Gängelhuuske te klein voor de 50 tot 70 wandelaars. Sommige lopers hebben
dan ook een of meerder 4daagsen volbracht. Zoals vermeld werd deze bijeenkomst naast de gezelligheid
en een bloemetje ook als propaganda in het leven geroepen. Het gemeentebestuur is altijd aanwezig en
ook de regionale- en plaatselijke pers schrijft altijd een leuk stukje en plaatst een groepsfoto van de
deelnemers. Dat schrijven van de pers gebeurde ook al in 1949 bij de eerste Haaksbergse deelnemer in
Nijmegen.
 
 
Uit de krant van 1 augustus 1949:
 
HAAKSBERGEN            1-8-1949
 
Huldiging vierdagenloper.
 
Ook Haaksbergen was vertegenwoordigd in de Nijmeegse Vierdaagse in de persoon van de heer G. Strengers
die de Vierdaagse afstandsmarsen met succes heeft uitgelopen.
Zaterdagavond werd de heer Strengers gehuldigd door de wandelvereniging D.I.O. waar hij deel van
uitmaakt.
Deze wandelclub wachtte de vierdagenloper op aan de Goorseweg, waar hij pers bus arriveerde om ca.
7.00 uur. Met ontplooide vaandels en onder tromgeroffel trok de stoet naar het clubhuis in de Spoorstraat,
waar de voorzitter van D.I.O., de heer Effing enkele hartelijke woorden van gelukwens tot de tippelaar richtte,
waarbij hij hem en ook zijn verloofde bloemen aanbood.
Vervolgens trok de stoet naar de ouderlijke woning in de Blankenbrug, waar de wandelaars voor de heer
Strengers en zijn familie defileerden.
 
 
Foto rechts: 
dhr Strengers in het midden in wit tenue.
 
 
Vervolg in de volgende uitgave van dit blad.
Hierin zullen wij onder andere aandacht
schenken aan ‘D.I.O. meer dan alleen
wandelen’, ons clubblad en de
club accommodatie.
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Foto 7
In 1995 liepen er in Nijmegen ook een groep
verkenners mee vanuit Haaksbergen.

Foto 8
Vierdaagse lopers 1985.
vanaf links zijn dat:
Martin Odink, Hennie ten Voorde, Ab Schreurs,
Hennie Horst, Rinus Hemelt, Martin Koning, Els ter
Huurne, Benny ter Huurne, Hans Stuy, Pieter
Hiemstra, Marinus Prinsen en Fred Wenneker.

Gängelhuuske
Gezellig napraten over de belevenissen tijdens de
gelopen vierdaagsen.

Vierdaagse lopers 
Record aantal deelnemers aan de vierdaagse in
dat jaar.

Pauze
Pauzeplek tijdens Heuvelland Vierdaagse Limburg
2014

Bloemen
Aan elke vierdaagse wandelaar wordt een mooi
bosje bloemen uitgereikt tijdensn de bijeenkomst
in het Gängelhuuske
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

Ga naar rabobank.nl/klantenservice of bel: (053) 488 58 85.

Welke vraag u ook heeft; via internet of telefoon regelt u gemakkelijk zelf de

meeste bankzaken. Of dat nu gaat over het doorgeven van een verhuizing of

bijvoorbeeld het terugboeken van een automatische incasso.

Via internet en telefoon regelt u meer dan u denkt.

waar en wanneer 
het u uitkomt.

Een nieuwe pas
kunnen aanvragen

Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


